

Partial Opening of the Hu Fa Kuang Sports Centre with a new Practice Gymnasium 1 and the Exhibition Room

We are delighted to announce the partial opening of the Hu Fa Kuang Sports Centre from 20 May 2024 (Monday) onwards (except on public holidays). The Sports Centre houses the new Practice Gymnasium 1 and the Exhibition Room. You are most welcome to visit and make use of the facilities.

The Practice Gymnasium 1 is a multi-purpose room for sports activities like martial arts, yoga and dance. Booking is made hourly via the Sports Facilities Booking & Information System. Details of the opening hours and facility charges of the Practice Gymnasium 1 can be found [here](#).

The Exhibition Room will showcase the outstanding achievements of CityU Sports Teams, alumnus and trophies captured.

Should there be any enquiries, please email sope@cityu.edu.hk or call the General Office of Physical Education Section at 3442 8025 during office hours.

Physical Education Section
Student Development Services
17 May 2024





香港城市大學
City University of Hong Kong

胡法光運動中心局部開放： 附設全新一號練習室及展覽室

我們很高興公布胡法光運動中心將於二零二四年五月二十日（星期一）起局部開放。附設於中心內的一號練習室和展覽室亦同日開放。除公眾假期外，上述場所均每天開放。非常歡迎您參觀並使用這些設施。

一號練習室是多功能室，可進行武術、瑜珈和舞蹈等體育活動。有興趣使用者可透過體育部網上電腦訂場系統按每小時進行個人預訂。有關一號練習室的開放時間和設施費用的詳細信息，請參閱此[網址](#)。

展覽室將展示城大運動隊和校友的傑出成就及奪得的獎盃。

如有任何查詢，請於辦公時間內致電 3442 8025 體育部或電郵至 sope@cityu.edu.hk。

學生發展處體育部

二零二四年五月十七日

